



## PROTOKOLL DR 6/2024

Datum: 2024-06-04

Plats: Telefonmöte

Närvarande:  
(\* = beslutande)

\* Ann Granath (Tf Ordförande)  
\* Jörgen Lindholm (Tekniskt ansvarig)  
\*

Jessica Lundgren (Adj sekr)  
Jonas Lundgren (Adj)  
Jonas Staflund (Adj)  
Frank Johansen (Adj)  
Wilma Andresson (Adj.ungd)  
Almathea Granholm (Adj.ungd)  
Helene Rapp (Gäst)

Frånvarande

- § 60 **Mötets öppnande**
- § 61 **Föregående mötesprotokoll**
- § 62 **Fastställande av mötets dagordning**
- § 63 **Regler**
- § 64 **SM 2024**
- § 65 **SGA**
- § 66 **Utbildning, möte, kurser**
- § 67 **Examinator uppkörning**
- § 68 **Svarsrutin**
- § 69 **Säkerhet**
- § 70 **Övriga Frågor**
- § 71 **Nästa möte**
- § 72 **Mötets avslutande**

§ 60 **Mötets öppnande.**  
Ordförande för kvällen är Ann Granath öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 61 **Föregående mötesprotokoll.**  
Föregående protokoll genomgicks och godkändes.

§ 62 **Fastställande av mötets dagordning**  
Dagordningen fastställdes.

**§ 63 Regler**

Hjälmar- SA 1020 - 10 sekunder och långsammare.

Jonas Staflund skickar några regler till Magnus Krokström i Comp som ej har blivit publicerat än.

**§ 64 SM 2024**

Osäkert i dagsläget om Orsa kommer att köra sitt event på midsommar.  
Ann pratar med arrangören.

Utskottsrepresentant - Orsa -  
Förbundsdomare - Orsa -

**§ 65 SGA**

Inget har inkommit.

**§ 66 Utbildning, kurser, möten**

Förarutbildning i Sundsvall förra helgen. 3 deltagare varav en var en junior.

SFI - Alla är inte klara än.

Stock/Superstock kurs till hösten - Jörgen har inte än pratat med honom, han gör ett nytt försök i Tierp.

Några uppkörningar på Vårgårda också.

**§ 67 Examinator uppkörning**

Göran Erjeby kommer att hålla i Tindra Christensen och Teddy Larssons uppkörning i Mantorp.

Teddy ska börja att träna lite starter och 60-fots tider i Malmö. Helene pratar med Åsa och pratar med Teddy efter det.

Om Isak Lagg ska göra klart sin licens på Mantorp så får Göran Erjeby titta även på detta, Frank pratar med Lagg och sen ringer Frank Ann som sen då pratar med Göran om detta.

**§ 68 Svarsrutin**

Vi måste bli bättre på att skicka läskvitto. Någon som kan detta svarar att jag tar den frågan. Magnus får huvudansvaret för Dragracingmejlen och vidarebefordrar dem vidare till utskottet där den som känner att de kan svara får ta det mejlet och meddelar detta till oss andra.

**§ 69 Säkerhet**

Jörgen Hult kommer att väljas in i utskottet som adjungerad.

**§ 70 Övriga frågor**

Domarbrickor och bilpass, ska vi säga till vilka som ska ha detta eller? - Vi måste säga till vilka som ska ha ut dom. Jonas S mejlar till Kroken så får han kolla det.

Dekaler SM är beställda och på gång.

Dragracingdekalererna är klara och ska hämtas.

Helene och Lena har gjort en ny flyer som ska beställas.

Svensk Dragracing SM-flaggor finns det kvar och vart är dom? 1 hos Johan Granqvist. Jessica skickar till SM tävlingen.

**§ 71 Nästa möte**

Tisdagen den 2/7 kl 18.30

**§ 72 Mötets avslutande**

Ordf tackade för visat intresse och avslutade mötet

***Protokoll upprättat av:***

***Protokoll justerat av:***

---

Jessica Lundgren (*Sekreterare*)

---

Ann Granath (*Tf Ordförande*)